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Dobro jutro Srbijo
Redakcija
Republički fond za penzijsko i invalidsko osiguranje (PIO); Dragana Kalinović

Elektronski m4 obrazacElektronski m4 obrazacElektronski m4 obrazacElektronski m4 obrazac

Spiker:
Od 15. marta svi poslodavci moći će na sajtu PIO Fonda da popune i predaju elektronske obrasce M4 s
podacima  o  zaradama  i  stažu  zaposlenih  u  prethodnoj  godini.  U Srbiji  204.000  pravnih  lica  i  233.000
preduzetnika  imaju  obavezu da  podnose  dokumentaciju  za M4 obrazac  a  kroz  filijale  PIO  fonda prođe
više od dva i po miliona obrazaca godišnje. 80% svih usluga PIO fonda već je digitalizovano a cilj je da to
bude 100%.
Novinar:
Od 15. marta sva komunikacija sa PIO fondom može da se vrši elektronski.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Niko ko ne želi da dođe na šalter  to više neće morati da  radi. Konačno  je uspostavljena komunikacija
poreska, centralni registar socijalnog osiguranja i PIO fond i naravno krajnji korisnik.
Dragana Kalinović, direktor PIO Fonda:
Ističem pošto je to bio problem najveći problem prošle godine neće biti nikakvih potreba da se dostavlja
dodatna finansijska dokumentacija.
Novinar:
A ovakav način rada doneće i velike uštede u vremenu i u novcu.
Aleksandar Vulin, ministar za rad, zapošljavanje, boračka i socijalna pitanja:
Preduzeće više neće morati da šalje službenika  i da gube dane zato što će on stojati u redu. Samo da
vam kažem da recimo u Beogradskoj filijali kada su meseci za predaju M4 obrasca mi dnevno imamo i po
4.000 stranaka.
Dragana Kalinović, direktor PIO Fonda:
Što  se  tiče  PIO  fonda mi  ćemo  imati mnogo  više  vremena  za  ono  što  je  naša  isto  osnovna  delatnost
ostvarivanje prava i davanje svih naknada i donošenje rešenja u zakonskom roku.
Marko Čadež, predsednik PKS:
Tehnološke mogućnosti su tu, spremnost Ministarstava, spremnost orgnaizacije poput PIO Fonda postoji,
dakle ne vidim ni jedan razlog da ne nastavimo da uvodimo nove elektronske servise.
Novinar:
Čadež je i otkrio da je u planu osavremenjivanje carinske dokumentacije.
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